
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 385
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor hverken Skatteministeriet eller SKAT,
herunder SKATs direktion, har fanget, at refusionen af udbytteskat er steget
med 200 pct. fra juni 2013 til juni 2014, herunder hvem der har til opgave at
opfange sådanne signaler, og hvordan det sikres, at det opfanges fremover.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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